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El president del CF Reus Deportiu assegura que, tant per al club com per la ciutat, ser la

seu de les dues semifinals d’aquesta competició, el proper dissabte 26 de maig, és un

enorme privilegi.

CF Reus Deportiu

El màxim mandatari del CF Reus Deportiu, Xavier Llastarri, considera que albergar

les semifinals de la Copa de la Reina és una mostra més del creixement que està

experimentant el futbol femení a Catalunya. Llastarri fa a una crida als aficionats

perquè s’apropin aquest dissabte, 26 de maig, a l’Estadi Municipal de Reus per gaudir

de dos grans partits: Granadilla Tenerife-Atlètic de Madrid a les 12.00 hores i Athletic

Club-FC Barcelona a les 16.00 hores.

Què significa per al CF Reus Deportiu acollir les semifinals de la Copa de la



Reina?

És un honor i un orgull per al CF Reus Deportiu poder albergar les semifinals de la Copa

de la Reina per primera vegada en la història. La ciutat també està encantada d’acollir

un esdeveniment d’aquestes característiques.

El fet de ser la seu de les semifinals pot ser un impuls més per fer créixer el

futbol femení?

Sí, i tant. Des del CF Reus Deportiu estem treballant intensament per promocionar el

futbol femení. Acollir les semifinals de la Copa de la Reina és una mostra més. Estic

convençut que serà un èxit a tots els nivells.

Que el Barça sigui un dels equips semifinalistes fa que la competició adquireixi

un major interès en una ciutat com Reus?

Sí, tenir els dos primers classificats de la Lliga a les semifinals és un al·licient extra

perquè vingui més gent a l’Estadi. Tant l’Atlètic de Madrid com el Barça són dos grans

equips que arrosseguen molts aficionats.

Quina resposta esperen per part de l’afició el proper dissabte 26 de maig?

Esperem que tant l’afició com els equips femenins de Reus i de la província de

Tarragona s’apropin a l’Estadi per seguir dos partits extraordinaris. Malgrat que som

una ciutat petita, creiem que hi haurà una bona assistència. És una oportunitat única

per veure en acció a algunes de les millors jugadores del món.



Han notat un augment de noies interessades en jugar a futbol des del

llançament del projecte #Orgullosa de la Federació Catalana de Futbol?

Sí, el cert és que des que es va posar en marxa el projecte #Orgullosa el passat estiu

cada vegada hi ha més noies que volen jugar a futbol. Són molts els pares i mares que

venen amb les seves filles a informar-se sobre el que han de fer perquè puguin jugar

amb nosaltres. Per aquest motiu, m’agradaria felicitar a la Federació Catalana de

Futbol per haver realitzat aquesta ferma aposta pel futbol femení.

Quins objectius s’han fixat al CF Reus Deportiu en quant al futbol femení

durant les properes temporades?

La nostra intenció és seguir apostant pel futbol base femení perquè les noies s’apuntin

com més aviat millor i puguin créixer als nostres equips. Actualment, comptem amb

quatre conjunts femenins, però som ambiciosos i volem seguir creixent. En aquest

sentit, el projecte #Orgullosa de l’FCF juga un paper destacat gràcies a les seves

ajudes per potenciar el futbol femení arreu del territori català.



Quina valoració fa del nivell del futbol femení a Tarragona?

Sincerament, no està malament. Tanmateix, encara estem lluny del nivell d’altres

províncies com Barcelona o Lleida. Hem de seguir potenciant el futbol femení més

proper perquè segueixi progressant durant les properes temporades.

Quina és la seva anàlisi de la primera temporada del projecte #Orgullosa?

Excel·lent. La Federació Catalana de Futbol està posant tots els seus mitjans per a què

el futbol femení doni un pas endavant a tots els nivells. Em consta que s’està treballant

de valent i ja es comencen a observar els primers resultats. Cada dia hi ha més noies

que volen ser futbolistes i tenen més facilitat per poder practicar aquest esport que fa

uns anys.

 


